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Sektionsmöte Strands IF friidrott 2021-01-26 
 

1. Mötets öppnande  
Ordförande hälsar alla välkomna till mötet och förklarar det öppnat.  

2. Närvarande 
Närvarande: Johanna Bolin, Anders Silén, Lars Renström, Lina Quick, Mikael Ohlsson, Sandra Stark  

Frånvarande: Maria Lindelöf 

3. Val av sekreterare för mötet 
Anders Silén väljs till sekreterare för detta möte. 

 

4. Godkännande av dagordning 
Föreslagen dagordning godkänns.  

 

5. Genomgång av tidigare protokoll 

 Underlag till inriktning 2021. 
 Beslut om ekonomiska riktlinjer 2021. 
 Inköp till Holma har skett, bla ny träningscykel och skivstångsett. Byte av sand i 

längdhoppsgropen skuts upp till våren. 

 Träningstider och ev. samarbete med Iggesund på Camp Igge. 
 Det finns loggkort som kan används när vi tränar i Höghammarshallen i Bollnäs. Föreningen 

faktureras en gång per månad. 
 Strands ungdomsspel, anmälan till FRIDA är gjord med 15/8 som huvudalternativ och 21/8 

som alternativ 2. 
 Planen är att åka på VU-spelen, samtliga aktiva i gymnasiet är intresserade. En samordnare 

måste tillsättas för planering inför och under detta event. Frågan bör diskuteras på ett 
tränarmöte. 

 Föräldramöte – informationsbrev. 
 Tränarmöte- Nytt tränarmöte behöver bokas för att bla fördela ansvarsområden. 
 Ett arbete för att få fungerande undergrupper till styrelsen skulle behövas genomföras. 

Frågan bör diskuteras på ett tränarmöte. 

 Hälsinglands friidrottsförbund- Rapport från Höstmötet 
 Styrelseledamöter 2021 
 Övriga frågor - Covid-19 

 

6. Ekonomi 

Anders rapporterar läget gällande ekonomin.  
 
Resultatet för 2020 landade på en vinst med 175 997 kr. 
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Ny ansökan om bidrag från Sparbanken kommer lämnas in. Vi ansöker om dator med tillbehör till 
Glysis. 
 
 
7. Blodomloppet 

Fysiskt lopp planeras till 26 maj och loppet kommer att köras under samma vecka som det fysiska 
loppet. 

Beslut om det fysiska loppet kan genomföras tas  

8. Mötesfrågor  

 
8.1 Föräldrainformation 
Styrelsen beslutar att ett fysiskt möte fortfarande inte är möjligt då kommer ett informationsbrev att 
skickas ut.  Det finns förslag på en informationsfolder där vi informerar om verksamheten. 

Johanna kollar om hon och Lars kan ha utbildning i laget.se med Bernt för att kunna gå ut med olika 
typer av information via laget.se. 

Utkast till brev tas fram för beslut på nästa möte. 

Vi siktar på att få ut informationen till alla medlemmar under februari-mars 
 

8.2 Tränarmöte 
Tränarmöte – Tränarna bjuds in till nästa styrelsemöte för att diskutera tränarfrågan och hur vi ska 
arbeta med undergrupper till styrelsen. Hur får vi med fler föräldrar som tränare tas också upp. 

Sammanställning av grupper och ledare har påbörjats av Lina Q. 

 

9. Övriga frågor 

Styrelseledamöter 2021, Beslut om styrelse 2021. 

Vi beslutade att ändra styrelsen till 6 personer. 

Johanna Bolin ordf, Anders Silén, Mikael Olsson, Sandra Stark, Lina Quick, Lars Renström 

 

Vi fortsätter att följa Covid-19, riktlinjer 
 

10. Nästa styrelsemöte 

 Nästkommande möte 16 feb kl 19.30 på länk.  
 

11. Mötets avslutande 
Mötet avslutades.  


